
Protokół Nr XXXIX/2021 

z sesji 

Rady Powiatu w Oświęcimiu 

w dnia 22 grudnia 2021 r. 

VI kadencji 2018-2023 

 

XXXIX sesja Rady Powiatu w Oświęcimiu ze względu na pogarszającą się sytuację epidemiologiczną odbyła się 

w trybie zdalnym. Sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz.U.2020.920 z późn. zm.). 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2021 r. o godz. 14:00, a zakooczono o godz. 15:24 tego samego dnia. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji z dnia 8 grudnia 2021 r. (zał. nr 1). 

Obecni wg załączonych list obecności (zał. nr 2). W posiedzeniu wzięło udział 27 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Bartula 

2. Adam Bilski 

3. Katarzyna Bliźniak 

4. Dariusz Gawęda 

5. Maciej Hejnowicz 

6. Kazimierz Homa 

7. Teresa Jankowska  

8. Jarosław Jurzak 

9. Wojciech Kajdas 

10. Waldemar Klisiak 

11. Paweł Kobielusz  

12. Grażyna Koped 

13. Tomasz Łukowicz 

14. Joanna Mazur 

15. Artur Mendyk  

16. Adam Merta 

17. Jerzy Mieszczak 

18. Sławomir Momot 

19. Ewa Pawlusiak 

20. Ewa Płonka 

21. Jacek Pyrek 

22. Andrzej Skrzypioski 

23. Józef Szafran 

24. Leszek Szuster 

25. Piotr Śreniawski  

26. Aneta Tlałka 

27. Władysław Zalioski 
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I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu przed otwarciem XXXIX sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu 

poinformował, że podstawą do zwołania XXXIX sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu jest art. 15 ust. 1 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz.U.2020.920 z późn. zm.). Jednak w związku  

z pogarszającą się sytuacja epidemiologiczną dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym. 

Ponadto poinformował, iż na podstawie art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym obrady Rady Powiatu w Oświęcimiu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeo 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz będą udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Powiatu Oświęcimskiego. 

Zaznaczył, że głosowanie imienne odbywad się będzie za pomocą urządzeo umożliwiających oddawanie głosów  

w systemie eSesja. W przypadku braku możliwości oddawania głosów za pomocą systemu eSesja, wystąpi 

koniecznośd oddawania głosów imiennych poprzez podniesienie ręki i utrwalenie głosu na karcie do głosowania 

imiennego. 

Poinformował, że w przypadku wystąpienia problemu z obecnością zajdzie koniecznośd sprawdzania kworum 

przed każdym głosowaniem.  

Poprosił również o wyraźne i głośne wypowiedzi do mikrofonu z uwagi na koniecznośd utworzenia transkrypcji 

z nagrania sesji. 

 

II. Ustalenie porządku obrad. 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Ustalenie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu: 

 Nr XXXVII/2021 z dnia 27 października 2021 r. 

 Nr XXXVIII/2021 z dnia 24 listopada 2021 r. 

IV. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 16 listopada 2021 r. 

do 7 grudnia 2021 r. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1. Uchwała Budżetowa Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok – druk 45 wraz z autopoprawkami, 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady Powiatu, Komisji Bezpieczeostwa i Porządku, 

c) odczytanie opinii właściwej Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja, 

e) wnoszenie ewentualnych poprawek i ich głosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej; 

2. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego – druk 46 (obowiązująca od dnia  

1 stycznia 2022 r.) wraz z autopoprawkami, 

a) przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady Powiatu, 

c) odczytanie opinii właściwej Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) dyskusja, 

e) wnoszenie ewentualnych poprawek i ich głosowanie, 



Protokół Nr XXXIX/2021 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu VI kadencji z dnia 22 grudnia 2021 r. 

 

Strona 3 z 16 
 

f) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Oświęcimskiego; 

3. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2021 rok Nr XXVII/240/2020 Rady Powiatu  

w Oświęcimiu z dnia 16 grudnia 2020 r. – druk 52; 

4. zmiany uchwały Nr XXVII/241/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego – druk 53; 

5. wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 po autopoprawce  

– druk 54; 

6. zmiany uchwały Nr XLIII/405/2018 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 marca 2018 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Małopolskiego na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji budowy obwodnicy Brzeszcz 

wraz z pozyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach” – druk 49; 

7. ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Oświęcimskiego w roku 

2022 – druk 48; 

8. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Oświęcimiu na rok 2022 – druk 50; 

9. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Oświęcimiu na rok 2022 – druk 51; 

10. ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym 

wyznaczonym przez Starostę Oświęcimskiego oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 55. 

VII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Wnioski i oświadczenia radnych. 

IX. Sprawy bieżące. 

X. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poinformował, że na podstawie § 14 ust. 2 Statutu, Rada Powiatu 

może wprowadzid zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypioski poprosił o umieszczenie w porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym wyznaczonym przez Starostę Oświęcimskiego oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 55. 

W związku z brakiem innych zgłoszeo Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poprosił o sprawdzenie 

kworum i zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad ww. projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia w pkt VI ppkt 10 projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym wyznaczonym 

przez Starostę Oświęcimskiego oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu – druk 55. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (26) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka. 
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NIEOBECNI (1) 

Władysław Zalioski. 

Głosowano w sprawie ustalenie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania: ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (26) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka 

NIEOBECNI (1) 

Władysław Zalioski 

 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu: 

 Nr XXXVII/2021 z dnia 27 października 2021 r. po zmianach wprowadzonych przez radną Ewę Pawlusiak. 

Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła protokół Nr XXXVII/2021 z dnia 27 października 2021 r. po zmianach. 

 Nr XXXVIII/2021 z dnia 24 listopada 2021 r. Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła protokół Nr XXXVIII/2021 

z dnia 24 listopada 2021 r. 

 

IV. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania 

uchwał Rady Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych 

działaniach za okres od 16 listopada 2021 r. do 7 grudnia 2021 r. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu  

oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 16 listopada 2021 r.  

do 7 grudnia 2021 r. (zał. nr 3). 

 

Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła ww. sprawozdanie 

 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

Na podstawie art. 21 ust. 10 i ust. 11 ustawy o samorządzie powiatowym Interpelacje dotyczą spraw  

o istotnym znaczeniu dla powiatu. Interpelacja powinna zawierad krótkie przedstawienie stanu faktycznego 

będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Zapytania składa się w sprawach aktualnych 

problemów powiatu. 

 

Ust. 12 – Interpelacje i zapytania radnych składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje 

je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana do udzielenia 

odpowiedzi nie później niż 14 dni od dni otrzymania interpelacji lub zapytania. § 20 Statutu Powiatu 

Oświęcimskiego mówi, że w sprawach interpelacji nie prowadzi się dyskusji. 

Radny Wojciech Kajdas w związku z uruchomieniem drugiego naboru Rządowego Funduszu „Polski Ład” 

Programu inwestycji strategicznych złożył interpelację w sprawie zgłoszenia do ww. programu zadania 

inwestycyjnego dot. przebudowy ul. Centralnej w Łowiczkach, na który Powiat posiada projekt budowlany 

oraz pozwolenie na budowę (zał. nr 4). 
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Radny Sławomir Momot ustnie złożył interpelację z prośbą o ponowne pomalowanie linii poziomych  

na drodze powiatowej do Smolic w Gminie Zator oraz zabudowę dalszego odcinka barier na odcinku drogi,  

do której przylega zbiornik wodny. Prośbę tą ponowił, ponieważ złożona interpelacja w tej sprawie okazała się 

nietrafiona i według Starosty źle zaadresowana z naruszeniem Statutu Powiatu. 

 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu. 

ad. 1. Projekt uchwały Budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok – druk 45 wraz z autopoprawkami 

(zał. nr 5, 6). 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej: 

Starosta Oświęcimski poinformował, że każdy miał możliwośd zapoznania się z projektem budżetu, ponieważ 

został on umieszczony w odpowiednim terminie na naszym portalu eSesja. W kilku zdaniach, syntetycznie 

przedstawił warunki, w jakich przyszło tworzyd budżet i jakie najważniejsze wartości zostały wpisane do tego 

projektu.  Zaznaczył, że rok 2020 był związany z rozwojem epidemii COVID-19 i ustawodawca w związku z tym 

nałożył na samorządy szereg ograniczeo wynikających z ww. sytuacji epidemicznej. Wywołały one negatywne 

skutki w budżecie po stronie dochodów jak i wydatków. Taką konsekwencją zmiany przepisów ustawy  

o dochodach jednostek samorządowych terytorialnego na podstawie, których sporządzony jest projekt 

budżetu na rok 2022 i kolejne lata, czyli Wieloletnia Prognoza Finansowa zmienia strukturę i sposób 

planowania dochodów, a także sposób obliczenia obowiązujących wskaźników. Zarząd Powiatu podjął wybór 

określenia okresu, za który wskaźnik jest wyliczany z 3 do 7 lat. Przy tej okazji ustalone zostały nowe reguły np. 

zgoda na wprowadzenie zasad pokrywania deficytu bieżącego budżetowego. Z tej przyczyny przygotowanie 

budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej było dosyd trudne, ponieważ został on sporządzony w warunkach 

dużej niepewności gospodarczej, a zwłaszcza prawnej. Przez to może byd obarczony różnymi konsekwencjami, 

których nie jesteśmy wstanie przewidzied – w tej chwili, a które będą na bieżąco analizowane i podejmowane 

działania zaradcze i eliminujące. Starosta Oświęcimski poinformował, że w terminie ustawowym otrzymaliście 

Paostwo projekt budżetu na rok 2022. Został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej, otrzymaliście 

Paostwo również autopoprawki do budżetu. Podstawą sporządzenia projektu budżetu są przepisy o finansach 

publicznych oraz uchwał Rady Powiatu w sprawie trybu prac nad projektem budżetu. Projekt został 

sporządzony w oparciu o wnioski dyrektorów jednostek organizacyjnych, kierowników komórek 

organizacyjnych, naczelników poszczególnych wydziałów Starostwa Powiatowego w Oświęcimiu. Projekt 

uzyskał pozytywna opinię Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, Komisji Bezpieczeostwa  

i Porządku Publicznego oraz stałych Komisji Rady Powiatu w Oświęcimiu.  

 

Projekt budżetu na rok 2022 po autopoprawkach zakłada, że: 

DOCHODY 

Dochody Powiatu zaplanowano na poziomie 193 719 837 zł, w tym 

 Dochody bieżące 179 565 142 zł 

 Dochody majątkowe 14 154 695 zł 

 największą pozycję w dochodach bieżących stanowią:  

- subwencje w wysokości 88 961 694 zł, 

- udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych w wysokości 43 167 846 zł. 
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Tutaj zaznaczył, że zmiana przepisów prawa pod szumną nazwą Nowy Polski Ład spowoduje w przyszłym roku 

spadek dochodów bieżących z tytułu udziału w podatku od osób fizycznych i prawnych o niemalże 11 mln zł  

w porównaniu do roku bieżącego. 

WYDATKI  

Po stronie wydatkowej najważniejszym przy konstruowaniu budżetu na rok 2022 było zabezpieczenie 

bieżącego funkcjonowania jednostek w taki sposób, aby mogły prawidłowo realizowad swoje zadania.  

Największą pozycję stanowią wynagrodzenia pracowników w kwocie ponad 107 mln zł (ok. 60% wydatków 

bieżących). 

Wydatki Powiatu ustalono na poziomie 220 967 399 zł, w tym: 

 wydatki bieżące w kwocie 183 599 637 zł 

 wydatki majątkowe w kwocie 37 367 762 zł. 

Najważniejsze pozycje tych wydatków majątkowych to jest zakooczenie II i rozpoczęcie III etapu budowy 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Oświęcimiu. Łączny koszt tych trzech etapów oszacowany 

jest na ponad 59,5 mln zł (ok. 40% wydatków majątkowych). 

w tym: 

- drogowe na kwotę ok. 14 mln zł (ok. 37% wydatków majątkowych). 

- kultura fizyczna, czyli budowa obiektu lekkoatletycznego przy PZ Nr 2 w Oświęcimiu na kwotę 7 130 000 zł 

(ok. 19% wydatków majątkowych). 

PRZYCHODY  

Planuje się w kwocie 34 427 562 zł, w tym środki z emisji obligacji w wysokości 17 620 000 zł z terminem 

wykupu do 2032 r. 

ROZCHODY 

Zaplanowane w projekcie rozchody w kwocie 7 180 000 zł stanowią wykup obligacji w latach ubiegłych  

na dzieo 1 stycznia 2022 r., kwota długu wyniesie 32 180 000 zł. 

Uchwała zawiera również porządkowe upoważnienia dla Zarządu Powiatu, niezbędne dla prawidłowej  

i terminowej realizacji zadao. 

Na koniec Starosta Oświęcimski poinformował, że Wieloletnia Prognoza Finansowa, która wchodzi w życie  

z dniem 1 stycznia 2022 r. została przedstawiona Paostwu w ustawowym terminie. Prognozy sporządzone 

zostały do 2033 roku. W skutek autopoprawek do projektu budżetu na rok 2022 również w projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzone zostały autopoprawki. Podstawą do sporządzenia projektu  

są przepisy ustawy o finansach publiczny oraz Rozporządzenie Ministra Finansów w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej jednostki samorządu terytorialnego. Projekt został sporządzony w oparciu o wnioski 

dyrektorów jednostek organizacyjnych, kierowników i naczelników Starostwa Powiatowego w Oświęcimiu,  

w oparciu o wiedzę i doświadczenie wszystkich osób związanych z planowaniem i realizacją budżetu. Projekt 

ten składa się z dwóch załączników. W załączniku pierwszym znajdują się prognozowane ustalenia dot. 

budżetu Powiatu Oświęcimskiego oraz prognoza kwoty długu do 2033 roku. Załącznik drugi zawiera wykaz 

wieloletnich przedsięwzięd Powiatu Oświęcimskiego. Wieloletnia Prognoza Finansowa zabezpiecza 

świadczenia pracownicze oraz zawiera niezbędne do realizacji przedsięwzięd upoważnienia dla Zarządu. Dodał 

również, że pozytywne opinie dla Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiły Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie oraz stałej komisji Rady Powiatu. Prognoza sporządzona jest zgodnie z prawem,  
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a wartości w niej ustalone są na realnym poziomie. Prognoza obejmuje budżety do roku 2033 tak,  

aby możliwe było pokazanie wykupów obligacji planowanych do wyemitowania w tych latach 2022 i 2024. 

Wszystkie wymagane przepisami prawa wskaźniki są na prawidłowym poziomie pod warunkiem 

siedmioletniego okresu stosowania dla wyliczenia relacji, o której mowa jest w art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. Dla przypomnienia, mówiłem to przy omawianiu uchwały budżetowej, zarząd dla prezentacji 

tego wskaźnika przyjął okres siedmioletni. Dziękuje Paostwu za uwagę. 

 

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady Powiatu, Komisji Bezpieczeostwa i Porządku: 

 Opinia Komisji Bezpieczeostwa i Porządku Publicznego z dnia 7 grudnia 2021 r. (zał. nr 7); 

 Opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 7 grudnia 2021 r. (zał. nr 8 ); 

 Opinia Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej z dnia 8 grudnia 2021 r. (zał. nr 9); 

 Opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Promocji Powiatu z dnia 16 grudnia 2021 r. (zał. nr 10); 

 Opinia Komisji Edukacji z dnia 22 listopada 2021 r. (zał. nr 11); 

 Opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 16 grudnia 2021 r. (zał. nr 12); 

 

c) odczytanie opinii właściwej Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa odczytał uchwały Składu Orzekającego Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 9 grudnia 2021 r.: 

 Nr S.O.XIII.421.14.2021 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej Powiatu 

Oświęcimskiego na 2022 rok (zał. nr 13); 

 Nr S.O.XIII.4260.14.2021 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok (zał. nr 14). 

 

Członek Zarządu Powiatu Jerzy Mieszczak przedstawił opinię Koła Radnych Porozumienie Samorządowe 

Powiatu Oświęcimskiego (zał. nr 15). 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa przedstawił opinię w imieniu Klubu Platforma 

Obywatelska Nowoczesna Koalicja Obywatelsko-Samorządowa 2018. 

Radny Jarosław Jurzak przedstawił opinię Klubu Prawa i Sprawiedliwości. 

 

d) dyskusja: 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypioski poinformował, że nie sposób nie odnieśd się do słów 

Przewodniczącego Jurzaka, których użył przedstawiając opinie Klubu Prawa i Sprawiedliwości do ww. projektu 

uchwały. Ja doświadczam czegoś na skutek deja vue. Rok temu mówił Pan dokładnie to samo, że budżet  

jest zachowawczy, że niczego ciekawego w tym budżecie nie ma, że nie ma SOSW, że nie ma Muzeum Pamięci 

Mieszkaoców Ziemi Oświęcimskiej. Ja chciałem powiedzied, że za tej kadencji i SOSW i Muzeum Pamięci 

Mieszkaoców Ziemi Oświęcimskiej zostaną uruchomione. Jedna i druga inwestycja. Śmiem twierdzid,  

że gdybyście dalej sprawowali zarząd w powiecie, nie doczekalibyśmy się tego na tyle szybko, że w tym 

składzie bylibyśmy obecni na uruchomieniu obu tych placówek. Drugi etap SOSW jest to kwestia lutego. 

Muzeum Pamięci Mieszkaoców Ziemi Oświęcimskiej to jest kwestia przyszłego roku i będziemy mieli jeszcze 

dwa lata na to, żeby pana zadowolid rozwojowymi projektami. Nie myślę tutaj o takich prorozwojowych 

projektach, jak centralny port komunikacyjny, bo wiem, że mamy tutaj dośd poważną konkurencję, ale 

postaramy się pana radnego zadowolid inwestycją wielkości, która byd może i w Kętach się też spodoba. Ja 

chciałem przypomnied też, że skutkiem waszej twórczości była wycena SOSW na poziomie 30 mln zł. Myśmy 
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musieli znaleźd drugie tyle żeby dokooczyd po was tą inwestycję. I my to zrobiliśmy. 

Także pretensje są kompletnie nieuzasadnione. Oczywiście muszę się odnieśd do osobistego przytyku w moim 

kierunku. Ja panu przypomnę, że wtedy, kiedy pan był członkiem Zarządu Powiatu, wtedy w Chełmku 

ulokowane zostały inwestycje wartości 60 tyś. zł. 

 

Ad vocem wypowiedzi Starosty Oświęcimskiego radny Jarosław Jurzak poinformował, że nie wie skąd takie 

wzburzenie po stronie pana Starosty. Starałem się moją wypowiedź prowadzid w sposób bardzo wyważony 

bez żadnych przytyków. Nie wiem skąd akurat takie spostrzeżenie u pana starosty. Jeżeli chodzi o uwagi, 

„wyście” no przypominam, że decyzja odnośnie SOSW i odnośnie Muzeum Pamięci Mieszkaoców Ziemi 

Oświęcimskiej zapadła jednogłośnie całą radą, więc nie rozumiem skąd takie, nastawienie. Co do tego, jakby 

to wyglądało, to wróżenie z fusów. Natomiast rozbieżności pomiędzy szacowaną kwotą na realizację zdania,  

a kwotą docelową naprawdę wynikają z szacunku, więc konia z rzędu temu, kto potrafi to w sposób bardzo 

precyzyjny określid. Przypominam, że jeszcze niedawno paostwo pod naszym adresem kierowaliście zarzuty 

dotyczące braku wsparcia rządowego w tym zakresie. Teraz to jest kwota na ten moment ponad 19 mln zł, 

biorąc pod uwagę jeszcze środki wcześniejsze to jest prawie 20 mln zł, więc to nie do kooca jest też tak panie 

starosto, że te działania nasze były przesadzone, niedoszacowane i nieprzemyślane. W żadnej mierze nie było 

moją intencją urażenie, czy też, że odnoszenie się do kogokolwiek. Natomiast zwróciłem uwagę na te 

elementy, które budzą niepokój. To, że poprzednio wypowiadaliśmy się w podobnym tonie, no tak panie 

starosto, podobnym tonie, bo niestety te wszystkie zadania, które są grube, które są realizowane w chwili 

obecnej to jest efekt przygotowania, przemyślenia i planowania poprzedniej kadencji, poprzedniego zarządu. 

No tak to wygląda. W chwili obecnej paostwo nie jesteście w stanie wskazad zadania konkretnego, dużego, 

mające faktycznie znaczenie kluczowe dla rozwoju poprawy standardu życia naszych mieszkaoców, które 

byłoby autorstwem tylko obecnego zarządu i obecnie funkcjonującej koalicji rządzącej. Była taka możliwośd, 

mieliśmy szanse na to, żeby zrealizowad duże zadanie inwestycyjne na szpitalu i wybudowad oddział 

kardiologiczny. Paostwo na poprzedniej sesji z tego zrezygnowaliście oddając inicjatywę w ręce podmiotów 

prywatnych, nad czym ubolewam i stąd też takie, a nie inne stanowisko klubu, ale w żaden sposób nie jest to 

stanowisko krytykujące wszystko w sposób nieprzemyślany. Dostrzegamy wiele elementów, które są trudne i 

niełatwe do przewidzenia, czy też do zaplanowania. Ja też zwracam na to uwagę, co w naszej ocenie stanowi 

klucz do przyszłości, czyli elementy prorozwojowe i tych brakuje. Jeżeli pan starosta ma przygotowane 

koncepcje i pomysły na to, co mogłoby się jeszcze wydążyd w następnych latach, bo kadencja jeszcze chwilkę 

będzie trwała to tylko się cieszyd i czekam na to, aż zostaną one przedstawione na radzie i wejdą do realizacji. 

 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypioski poinformował, że nie sposób po raz kolejny nie odnieśd się do słów 

swojego poprzednika, ponieważ to jest mieszanina półprawd i nieprawd. Ja chciałem przypomnied, że to my 

musieliśmy przejąd zarząd w powiecie, żeby uzyskad dotację z rządu na budowę SOSW, dlatego, że wy tego nie 

umieliście zrobid i tu w ogóle nie ma, o czym dyskutowad. Dostaliście za swojej kadencji 2 mln 200 tyś. zł.  

na budowę SOSW i musieliście oddad półtora miliona, także proszę się nie porównywad do tego, co my tu 

robimy, bo my ratujemy sytuację, która została po was. Wy wyceniliście na 30 mln zł. Ja nie wiem, z jakiego 

powodu akurat była taka wycena i to nie wynika z tego, że akurat takie były wyceny. No nie było takich wycen 

przez rok czy przez dwa i pół roku ceny nie zmieniły się o 100%. Możemy mówid o 20 czy 30% przy czym 

wzrost przypada na ostatni rok, ale to wiemy, że z uwagi na kryzysową sytuację. Jest kwestia uzasadniona, 

także powtórzę to jeszcze raz. My tą dotacje uzyskaliśmy od rządu, my nie oczekiwaliśmy od was dotacji 

rządowych, dlatego, że wy nie dysponujecie kwotami rządowymi. Kwotami rządowymi dysponuje rząd  

w Polsce, a nie Klub Prawa i Sprawiedliwości w Radzie powiatu. My tą dotacje uzyskaliśmy, wy tego nie 

umieliście zrobid i chodby z tego powodu powinniście byd zadowoleni, że to my teraz sprawujemy rządy, a nie 

wy. Dlatego, że znowu kolejne pieniądze musielibyśmy włożyd w SOSW nie pozyskując tych środków i np. nie 
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wybudowad stadionu lekkoatletycznego przy PZ Nr 2. Ja przypomnę, że to jest Szkoła Mistrzostwa 

Sportowego, która do tej pory nie doczekała się swojego zewnętrznego obiektu sportowego, ponieważ też  

o to nie umieliście zadbad. 

 

Radny Jarosław Jurzak poinformował, że on już po prostu nie wie, w jaki sposób zwracad się do pana Starosty 

Skrzypioskiego. Nie wiem czy to wynika z tego, że jest tak zarozumiały czy tak przeświadczony o swojej 

nieomylności. Starałem się moją wypowiedź bardzo stonowad i odnosid się do pewnych elementów, które są 

istotne dla powiatu. No niestety z przykrością stwierdzam, że Andrzej Skrzypioski jest przeświadczony o swoim 

geniuszu, przeświadczony o tym jak to potrafi wszystko sprawnie i szybko załatwid. Najgenialniejsze w tym 

wszystkim jest to, że jako szef zarządu, nie będąc w zarządzie, kiedy wnioskowano, teraz okazuje się,  

że załatwił środki z programu rządowego na realizację SOSW. Chylę czoła przed pana geniuszem i z racji tej,  

że zbliżają się święta nie zamierzam dalej polemizowad, ponieważ nie jestem wstanie z tak nadętym ego 

dyskutowad i udowadniad coś, co jest dla mnie oczywiste. 

 

Starosta Oświęcimski poinformował, że nie powiedział, że załatwił pieniądze. Ja powiedziałem panu, że my 

musieliśmy przejąd zarząd w powiecie. My tzn. koalicja zawiązana po waszych pożal się boże rządach,  

żeby dotacje uzyskad. Pan użył sformułowania, że od was żądaliśmy dotacji rządowej. No nie żądaliśmy  

od was, bo nie pialiśmy do Klubu Prawa i Sprawiedliwości, tylko pisaliśmy do odpowiednich instytucji 

rządowych. Ja nie prezentuje siebie, jako osoby wszechmocnej tylko prezentuje, skrytykował pan zarząd,  

że nic tu takiego nie ma. No ja mówię, no trzeba najpierw po was poprawid. Musimy zrobid wszystko to,  

co tylko wam się udało zepsud, żeby od marca, kiedy będziemy mieli skooczone duże inwestycje, od kwietnia, 

żebyśmy mogli wejśd na tą ścieżkę rozwojową, biorąc pod uwagę sytuację budżetową wywołaną  

przez pandemię COVID 19 i zmiany w prawie. 

 

e) wnoszenie ewentualnych poprawek i ich głosowanie – brak. 

 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 
 

Głosowano w sprawie przyjęcia Uchwały Budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na rok 2022.  

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska, Wojciech Kajdas, 

Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, Artur Mendyk, Jerzy Mieszczak, Ewa Płonka, Andrzej Skrzypioski,  

Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski  

PRZECIW (11) 

Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Jarosław Jurzak, Waldemar Klisiak, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur,  

Adam Merta, Sławomir Momot, Jacek Pyrek, Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Pawlusiak 
 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/327/2021 (zał. nr 16). 

 

ad. 2. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego – druk 46 

(obowiązująca od dnia 1 stycznia 2022 r.) wraz z autopoprawkami (zał. nr 17, 6). 

 

a) przedstawienie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej: 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że ww. projekt uchwały również został umieszczony w BIP  

oraz był omawiany na posiedzeniach stałych komisji Rady Powiatu. Zapytał czy w zakresie referowania tego 

projektu Zarząd Powiatu chciałby zabrad głos. W związku z brakiem zgłoszeo Przewodniczący Rady Powiatu 

poprosił Przewodniczących stałych komisji o zaprezentowanie swoich opinii do ww. projektu uchwały.   

 

b) odczytanie opinii stałych Komisji Rady Powiatu: 

 Opinia Komisji Edukacji z dnia 22 listopada 2021 r. (zał. nr 18); 

 Opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 7 grudnia 2021 r. (zał. nr 19); 

 Opinia Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej z dnia 8 grudnia 2021 r. (zał. nr 20); 

 Opinia Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Promocji Powiatu z dnia 16 grudnia 2021 r. (zał. nr 21); 

 Opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 16 grudnia 2021 r. (zał. nr 22). 

 

c) odczytanie opinii właściwej Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu przytoczył sentencję uchwały Nr S.O.XIII.429.14.2021 składu 

orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w sprawie opinii do projektu uchwały  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Oświęcimskiego z dnia 9 grudnia 2021 r. (zał. nr 23). 

 

d) dyskusja: 

Brak. 

 

e) wnoszenie ewentualnych poprawek i ich głosowanie: 

Brak. 

 

f) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego: 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu zarządził reasumpcję 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego na rok 2022.  

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska, Wojciech Kajdas, 

Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, Artur Mendyk, Jerzy Mieszczak, Ewa Płonka, Andrzej Skrzypioski,  

Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski 

 

PRZECIW (12) 

Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Jarosław Jurzak, Waldemar Klisiak, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur,  

Adam Merta, Sławomir Momot, Ewa Pawlusiak, Jacek Pyrek, Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/328/2021 (zał. nr 24). 

 

ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2021 rok  

Nr XXVII/240/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 grudnia 2020 r. – druk 52 (zał. nr 25). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2021 rok Nr XXVII/240/2020 

Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 grudnia 2020 r. – druk 52. 

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Grażyna Koped, Tomasz Łukowicz, 

Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, 

Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

PRZECIW (1) 

Ewa Pawlusiak 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Kobielusz, Joanna Mazur 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/329/2021 (zał. nr 26). 

 

ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/241/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia  

16 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego - druk 53 (zał. nr 27). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/241/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia  

16 grudnia 2020 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego – druk 53. 

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/330/2021 (zał. nr 28). 

 

ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021  

po autopoprawce – druk 54 (zał. nr 29, 30). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Jurzak poinformował, że domyśla się, że te środki niewygasające to jest prognoza, bo nie 

mamy zamkniętego jeszcze grudnia i zapytał na ile wysokości tych środków niewygasających może ulec jeszcze 

wzrostowi na koniec roku i tak naprawdę pewnie będzie to wiadomo w styczniu czy lutym. Czy Pani Skarbnik 

jest w stanie w przybliżeniu odpowiedzied na to pytanie?   
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Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypioski odpowiadając na ww. zapytanie odpowiedział, że na tą chwile to są 

wszystkie znane nam wydatki, które nie wygasną wraz z upływem roku budżetowego. Jeżeli przytrafi nam się 

kwestia taka, że będziemy musieli zwiększyd te wydatki niewygasające bądź zmniejszyd, to będziemy musieli 

poprosid o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Natomiast do tej pory nie praktykowaliśmy tego i o ile pamiętam, 

odkąd pełnię funkcje radnego, zawsze ta uchwała podejmowana pod koniec roku była ostateczna.  

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 po autopoprawce – druk 54. 

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/331/2021 (zał. nr 31). 

 

ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/405/2018 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia  

21 marca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji budowy 

obwodnicy Brzeszcz wraz z pozyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach” – druk 49 (zał. nr 32). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Maciej Hejnowicz zapytał czy budowa obwodnicy w Brzeszczach ma coś wspólnego z budową drogi S1  

przy Brzeszczach? 
 

Członek Zarządu Powiatu Jerzy Mieszczak odpowiedział, że nie ma nic wspólnego ta obwodnica z S1.  

Nie mniej jednak Zarząd Dróg Wojewódzkich ma problem z opracowaniem tej całej koncepcji. Już od trzech lat 

praktycznie rzecz biorąc jest ta sprawa procedowana. Dalej ma problem i prosi o przesunięcie niewygasów  

na przyszły rok. Nie wiadomo czy ta obwodnica będzie czy ta koncepcja będzie opracowana do czerwca 

przyszłego roku. Jest to w gestii Wojewódzkiego Zarządu Dróg. My tutaj nie mamy nic poza tym,  

że współfinansujemy to zadanie i to wszystko. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/405/2018 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 marca 2018 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa Małopolskiego  

na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji budowy obwodnicy 

Brzeszcz wraz z pozyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach” – druk 49.  

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
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Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/332/2021 (zał. nr 33). 

 

ad. 7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Oświęcimskiego w roku 2022 – druk 48 (zał. nr 34). 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji. 

 

Głosowano w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Oświęcimskiego w roku 2022 - druk 48.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska, 

Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, Tomasz Łukowicz, 

Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa Płonka, Jacek Pyrek,  

Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Skrzypioski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Bliźniak, Ewa Pawlusiak 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/333/2021 (zał. nr 35). 

 

ad. 8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Oświęcimiu na rok 2022 – druk 50  

(zał. nr 36). 

 

Głosowano w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Oświęcimiu na rok 2022 – druk 50. 

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/334/2021 (zał. nr 37). 
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ad. 9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Oświęcimiu  

na rok 2022 – druk 51 (zał. nr 38). 

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Oświęcimiu na rok 2022  

– druk 51.  

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/335/2021 (zał. nr 39). 

 

ad. 10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym wyznaczonym przez Starostę Oświęcimskiego oraz wysokości 

kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 55 (zał. nr 40). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie  

na parkingu strzeżonym wyznaczonym przez Starostę Oświęcimskiego oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 55.  

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska, Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz, Grażyna Koped, 

Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk, Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot,  

Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypioski, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski, 

Aneta Tlałka, Władysław Zalioski 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXXIX/336/2021 (zał. nr 41). 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypioski poinformował, że odpowiedzi na obie złożone interpelacje zostaną 

udzielone pisemnie. 

 

VIII. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Wojciech Kajdas poinformował, że z uwagi na zdalny tryb XXXIX sesji Rady Powiatu chciał 

poinformowad, że dla każdego radnego przygotował pierniczkową choinkę. Poprosił osoby, które jeszcze  

nie odebrały tego prezentu o odebranie go w Biurze Rady.  
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Radny Jarosław Jurzak poinformował, że ubolewa nad faktem, iż nie udało się przed tym bardzo radosnym 

okresem Świąt Bożego Narodzenia spotkad osobiście i złożyd życzeo. W związku z tym chciałby w imieniu 

własnym oraz Klubu Prawa i Sprawiedliwości złożyd najserdeczniejsze życzenia wszelkiej pomyślności, 

zdrowych, pogodnych świąt z naciskiem na zdrowych. Wszystkiego dobrego w nowym roku, abyśmy tych sesji 

na żywo, ale nie w wirtualu tylko tak naprawdę na żywo mieli jak najwięcej i abyście Paostwo ten okres 

poświęcili dla siebie dla rodziny i dla swoich najbliższych ciesząc się, że możemy ten czas spędzid z najbliższymi 

i w otoczeniu najbliższych nam osób. Wszystkiego dobrego, wszelkiej pomyślności dla wszystkich Paostwa. 

 

Radny Jacek Pyrek złożył oświadczenie dot. swoich interpelacji w sprawie drogi Jaworznickiej w Chełmku, 

w którym podziękował Zarządowi Powiatu oraz Radzie Powiatu w Oświęcimiu, że udało się na tej drodze 

zrobid oznakowanie poziome. Droga jest teraz jasna, przejrzysta i myślę, że możemy się teraz tą droga 

pochwalid nie tylko nawierzchnią, ale i oznakowaniem.   

Radny Jacek Pyrek złożył również oświadczenie dotyczące bezpieczeostwa ruchu. Zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o zabezpieczenie w 2020 r., uporządkowania poboczy na drogach powiatowych, gdzie 

nie ma chodników. Zawnioskował, aby uporządkowanie odbyło się poprzez wyrównanie i ścięcie poboczy. Taki 

zabiegów poprawi bezpieczeostwo kierowców, woda będzie spływad do rowów, oraz pieszych, którzy będą 

mogli w miarę bezpiecznie się po nich poruszad.  Złożył również życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia. 

 

Radny Józef Szafran złożył gratulacje i podziękowad Zarządowi i wszystkim Radnym za prace w 2021 roku,  

za wszystkie głosy i te za i te przeciw i za całokształt pracy, życzył oczywiście wszystkiego dobrego. W imieniu 

braci strażaków z Gminy Kęty i Powiatu Oświęcimskiego na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu dla Wysokiej 

Rady, dla wszystkich pracowników starostwa, mieszkaoców Powiatu Oświęcimskiego i Gminy Kęty,  

dla wszystkich obecnych na dzisiejszym posiedzeniu wraz z Panią Poseł Dorota Niedzielą z okazji świąt Bożego 

Narodzenia życzymy Wam zdrowia, radości, pogody ducha, wiary w drugiego człowieka, sukcesów w każdej 

dziedzinie życia. Przy wigilijnym stole łamiąc się opłatkiem pamiętajmy, że Boże Narodzenie to wyjątkowy 

czas, czas cudów, zmian i nadziei. Dziękując za dotychczasową współpracę, życzymy Paostwu, aby nowy rok 

2022 pozwolił nam nadal wspólnie tworzyd wszystko, co dobre dla społeczeostwa naszej małej ojczyzny 

powiatu. 

 

IX. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący poinformował o: 

1. Konieczności składania korekt do oświadczeo majątkowych. 

2. Podziękowaniach od dyrekcji oraz całej społeczności szkolnej PZ Nr 9 Szkół im. M. Dąbrowskiej w Kętach 

dla Rady Powiatu w Oświęcimiu za pomoc okazaną Panu Jarosławowi Gugulskiemu (zał. nr 42). 

3. Najbliższej sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu, która odbędzie się 16 lutego 2022 r. o godz. 14:00. Tryb sesji 

zależny będzie od sytuacji epidemiologicznej. 

 

Na zakooczenie XXXIX sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu głos zabrała Poseł na Sejm Pani Dorota Niedziela 

przekazując Wszystkim wesołych świąt. Zaznaczyła, że chod to święta trudne, chod to święta, które czekają  

na nas z taką dużą przykrością. Dziś mamy 775 ofiar COVID-19, dziś wszyscy pamiętamy o tym, że w ciągu 

ostatniego tygodnia zmarło prawie 3 tys. osób na COVID. To przykre, że straciliśmy poczucie bezpieczeostwa 

zarówno zdrowotnego, jak i chyba wszystkiego dotyczącego naszego życia, bo drożyzna, która się zbliża i którą 

czujemy każdego dnia, w każdych jednych zakupach powoduje, że wszyscy zamiast radości i spokoju czujemy 

niepokój. Chciałabym, w tym wszystkim powiedzied, że w tych trudnych sytuacjach najważniejsza jest rodzina  
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i trzymajmy się razem, bo w tej rodzinie musimy pamiętad o tym, że dbając o najbliższych będziemy dbad 

również o najbliższe środowisko o najbliższą rodzinę. Chciałam jeszcze raz zaapelowad o to, że zbliżające się 

święta powinny nas wszystkich uczyd tego abyśmy zapomnieli o nienawiści, która w tej chwili sieje się w śród 

nas. Chciałam też zaapelowad po tym, co się wydarzyło w moim domu i na moim płocie o to, żebyście Paostwo 

uśmiechnęli się do siebie, zapomnieli o tym, że złe rzeczy się dzieją. Tak jak radny powiedział wcześniej to 

święta nadziei i radości i chciałabym żebyśmy w przyszłym roku bardziej przyjaźnie spojrzeli na siebie, żebyśmy 

pamiętali o tym, że nienawiśd budzi złe emocje i agresje. Żebyśmy wszyscy mogli popatrzed na świat lepszym 

wzrokiem, ale do tego potrzebna nam jest wolnośd, dostęp do wolnych mediów i poczucie bezpieczeostwa. 

Życzę, abyśmy wszyscy w przyszłym roku mogli bezpiecznie czud się w swoim paostwie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa również złożył najserdeczniejsze życzenia  

z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz do siego roku. 

 

X. Zamknięcie sesji. 

Na podstawie § 35 ust. 2 pkt 5) Statutu Powiatu Oświęcimskiego przebieg obrad, a w szczególności 

wystąpienia radnych utrwalane są na nośniku elektronicznym, co stanowi integralną częśd protokołu. 

 

Transmisja z obrad XXXIX sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu-eSesja.tv 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Anna Sporysz 
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